
From: Ana Vojsk [mailto:anavojsk49@gmail.com]  
Sent: Thursday, November 26, 2020 3:18 PM 
To: Tajnica <tajnica@prelog.hr>; gradonacelnik@prelog.hr; djuro.ujlaki@komet.hr 
Subject: Pitanje za Gradsko vijeće 

 

Poštovani, 

 

Zbog epidemiološke situacije nema aktualnog sata pa šaljem pitanje putem mail-a kako nam 

je bilo u pozivu i navedeno. 

 

Prvo pitanje glasi: 

 

Kako napreduju radovi na izgradnji sustava odvodnje u ulici Zdenci u Cirkovljanu s obzirom 

da već neko vrijeme vidimo komplikacije u radovima ? 

Dosta dugo se zadržavaju na istom mjestu što jako otežava promet u ulici te pumpe rade cijelu 

noć i glasne su zbog čega se ljudi u susjedstvu žale. 

 

Drugo pitanje: 

 

S obzirom da naša doktorica ginekologije Patricija Senjanin Car odlazi na mjestu doktora 

Darka Golubića u Čakovcu, zanima me da li postoji šansa da će u skorije vrijeme netko doći u 

Prelog ? Jer i ja kao pacijent htjela bi imat jednog doktora, a ne da svaki put dolazi drugi što 

možda smanjuje kvalitetu liječenja jer svaki ima svoj pristup i svoje metode. 

 

Unaprijed zahvaljujem na odgovoru. 

 

Hvala 

 

Lijep pozdrav. 

 

Ana Vojsk Kemec 

 


